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GLADSAXE KOMMUNE 
Børne- og Kulturforvaltningen 
Vadgård Skole 

Skolebestyrelsen 

Referat Skolebestyrelsesmøde 
22. september 2020 

 
kl. 17.15 – 20.00 
Personalerummet v. Torvet 
 

 

 
 
Mødedeltagere: 
 

Formand: Andreas Frey Fletting – til stede 

Næstformand: Karen Westergaard Nielsen – til stede 

Forældrerep.: Kristine Ambæk Rafn – til stede 

Forældrerep: Marie Lund Bendtsen – til stede 

Forældrerep: Pernille Vedersø Bussone – til stede 

Forældrerep: Merete Brøgger – til stede 

Forældrerep: Mie Villadsen – til stede  

Skoleleder: Ole Hovmand – til stede 

Souschef: Rita Irgens – til stede 

Medarbejderrep. Marianne Månsson – til stede 

Medarbejderrep. Lene Kristiansen – til stede 

 

 

Elevråd: Formand for elevrådet, Bertil Werther Berglund, 9.y - afbud 

Elevråd: Næstformand for elevrådet, Mathilde Gøtz Hellfritzsch, 7.b - afbud 

 

 

Gæst:  
 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

 Mødeleder: Andreas Fletting 
 

 

1.  Godkendelse af referat fra seneste 
møde 
 

 

2.  Fra eleverne. 
Ny formand og næstformand for elev-
rådet er valgt: 
Bertil fra 9.y og Mathilde fra 7.b. 
 
 

i.a.b 

3.  Tillæg til kvalitetsrapporten 
Se bilag. 
Der er frist for skolebestyrelsen til at 
udtale sig senest: mandag den 28. 
september 2020. Udtalelsen sendes til: 
andlan@gladsaxe.dk 
  
Udtalelserne vil indgå i sagen, der fore-

Der udarbejdes et høringssvar, som bygger på samtalen 
om dette. Målet for skolen er stadig at når en prøveaf-
læggelse på 100% 
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lægges Børne- og Undervisningsudval-
get den 5. november 2020, Økonomi-
udvalget den 17. november og Byrådet 
den 25 november. 
 

4.  Økonomi. 
 
Ole redegør for skolens regnskab. 

Det ser ud til slutter indeværende år med et godt resul-
tat. Det giver os mulighed for at foretage nogle investe-
ringer. Vi kan ikke få lov til afslutte året med et over-
skud på mere end 500-700.000 kr. 
 
Ledelsens forslag er at der bliver indkøbt nyt inventar til 
en del af klasserne samt til Pædagogisk Læringscenter. 
 
Der er kommet en særbevilling til renovering af indsko-
lingslegepladsen i den første skolegård. I planlægnings-
gruppen er der repræsentanter fra SFO-personale, lærer 
og elever fra 2.-3. klasse. 
 
Det bringes op i elevrådet. 
 
Bestyrelsen ønsker der ses på muligheder for at gøre 
noget ved udearealerne for udskolingseleverne. Derud-
over en opmærksomhed på elever, der har det svært. 
Eleverne skal også involveres af eleverne. 
 

5.  Status på Corona. 
 
Gladsaxe Kommune har pt. et højt 
smittetryk. 
Det betyder at skolen skal efterleve 
særlige retningslinjer. 
OH orienterer om tiltag som er iværk-
sat for at overholde retningslinjerne. 
 
Rengøring på skolen er blevet opgrade-
ret. Bestyrelsen ønsker en drøftelse om 
det så er tilstrækkeligt. 
 

En elev på 9. årgang har været smittet med Covid-19. 
Eleven er heldigvis testet negativ, og de fleste andre 
elever på årgangen, som også har været hjemsendt, er 
blevet testet. Ingen af dem er blevet testet positive. Der 
mangler endnu en håndfuld at blive testet. De må ikke 
vende tilbage førend de også er blevet testet. 
 
Der er to 6.klasser, som skal på lejrskole i næste uge -> 
dette må desværre udskydes til senere på skoleåret. 
 
Der må fortsat holdes bestyrelsesmøder og forældre-
møder. 
 
Vi har fordelt personalet på årgangene, så vi begrænser 
antallet af voksne på årgangen. Dette fortsætter forelø-
bigt indtil 4. oktober. 
 
Eleverne må ikke være på tværs af klasser længere. Der 
må ikke benyttes offentlig transport.  
 
I SFO-tiden skal de være ude det meste af tiden. 
 
Rengøring – kvaliteten af rengøringen drøftes. Bestyrel-
sen sender en henvendelse til Børne og undervisnings-
udvalget angående rengøringen som opleves som man-
gelfuld. 
 

6.  Skolebestyrelsesvalg. 
Der har været afholdt kandidatmøde 
og valgmøde. 

Det bliver et fredsvalg. 
Jakob From Søvndal har meldt sig til bestyrelsen enten 
som medlem eller suppleant – han har børn i 6.a, 3.b, 
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En kandidat har meldt sig på banen til 
bestyrelsen. 

1.a 
Pernille vil gerne være suppleant fremover. Jakob er 
fremover medlem af bestyrelsen. Vi byder ham vel-
kommen. 
 

7.  Ny årsplan for bestyrelsens arbejde. 
Årsplanen for 2019-20 er vedhæftet til 
dagsordenen. 

Det tilpasse til det kommende skoleår. 
Ungdomsklubben skal på årshjulet en gang i løbet af 
året. 
 

8.  Hjemmeundervisning og digital under-
støttelse. 
Hvilke erfaringer har skolen gjort sig 
med hjemmeundervisningen under 
coronanedlukningen, og hvilke erfarin-
ger kan tages med, hvis der igen opstår 
en situation, hvor eleverne skal under-
vises hjemmefra. Er der særlige forhold 
som vi skal være opmærksomme på? 
 

En af de vigtigste erfaringer fra hjemmeundervisningen i 
coronatiden har været, at eleverne bedst fastholder 
deres motivation og fokus, hvis de kan være i kontakt 
med deres lærere via Teams, hvor de kan se og være i 
dialog med deres lærere og pædagoger. 
Hvis der opstår en situation, hvor der igen skal hjem-
meundervises, vil ledelsen sikre, at alle lærere og pæ-
dagoger har de nødvendige kompetencer til at kunne 
gennemføre en hjemmeundervisningsdag med løbende 
dialog med deres elever via Teams. 
 

9.  Meddelelser fra: 
- Ledelsen 
- Formanden 
- Medarbejderrepræsentanterne 
 

Ledelsen: For første gang deltager elever på 7. årgang i 
Lego League. De arbejder bla. med robotprogramme-
ring.  
Formanden: Intet. 
Medarbejderrepræsentanterne: Coronasituationen 
fylder meget i personalets bevidsthed og i planlægnin-
gen af skoledagene. Personalet har stor bevidsthed om 
at sikre, at de selv og eleverne overholder retningslin-
jerne, så risikoen for smitte reduceres mest muligt. 

10.  Evt. 
 

 

11.  Næste dagsorden  
 

Vores administrative leder Mette deltager under punk-
tet ”Skolens økonomi”. 
Årshjulet 
 

12.  Personale/elever/forældre 
 

Intet. 

 
 
 


